
Bestyrelsesmøde afholdt 28.01.2020 i bestyrelsen for Frejaparken 

Til stede: Sussanne, Erik Eigil,Mona og Birger - afbud fra Merete

Fra VIVA-bolig, deltog Christian


1 

Frejaparkens ældreboliger fyldte i 2019 30 år og i den anledning mener bestyrelsen, at det bør 
fejres. I forbindelse med afdelingsmødet, som er fastsat til 16.04.2020 (mødeindkaldelse kommer 
senere) Der vil i forbindelsen med tilmelding blive spurgt til om man spiser med, da der satses på 
et stjerneskud. Formanden aftaler det mere praktiske med Brian A.


2.

Parkering v/Christian

Der har været afholdt orienterende møde med P-Nord og VIVA, hvor der har været gennemgang af 
parkeringsforholdene ved Frejaparkens boliger.

Christian og Birger udarbejder et ja/nej oplæg til generalforsamlingen/afdelingsmødet udfra P-
Nords anbefalinger.


3.

Orientering til afdelingsmøde

Fremtidig: renovering af garager, installering af EL

Stisystem bag garagen og langs indkørselsvejen til ældreboligerne.

Renovering af ældreboligernes køkken (Afventer ledig lejlighed, hvor køkken kan fremvises)


4.

Byggeri ved familieboliger er afsluttet og der er generelt stor tilfredshed med ændringen. Der er et 
enkelt problem, med vand, hvor tilstrømning ikke kan lokaliseres.

Sussanne og Erik udtrykker ualmindelig tilfredshed.


5.

Vaskeriet ved familieboligerne er nedlagt og lokalet forventes ændret il mødelokale eller 
samlingsrum.

Vaskeriet ved ældreboligerne er udliciteret til 3. part, hvilket betyder, at VIVA ikke har 
driftsomkostninger ved vaskeriet. (Det har positiv indvirkning på lejen, da der ikke kommer 
udgifter til maskiner m.m. som VIVA skal vedligeholde)

Til vaskeriet, har alle fået “nøgler”. Vaskemaskiner mm. kan ses og bookes via app på telefon.


6.

I den udstrækning, det er muligt, foreslås det, at der beplantes med sommerfugle/insektvenlig 
planter, så vi er med til at modvirke den nedgang der er over hele landet med bier, sommerfugle 
og småfugle. I Frejaparken har vi måger og sorte fugle (og som ikke må fodres, da rester kan 
tiltrække rotter, som er et andet kommende problem) Der diskuteres forslag om:


• Naturvejleder Susanne undersøger

• Affaldssortering Erik undersøger og 

• FN’s 14 verdensmål Birger undersøger


Der er forslag om folder “Velkommen til Frejaparken” med aktuel information til nye tilflyttere. 
Behandles på kommende best.møde. Birger sender Susanne link, Susanne sørger herefter for at 
Eigil får et ekemplar i potkassen.


Der aftales at holde bestmøde kort før afdelingsmødet, med nærmere gennemgang af mødet.


Ref. Sussanne / Birger


